

Notices / Avis

Membership and fees / Admission et cotisation

Membership in either the Canadian Political Science Association / l'Association canadienne de Science politique or the Société québécoise de science politique includes a subscription to the *Canadian Journal of Political Science* / *Revue canadienne de science politique*. Membership fees are based on a graduated scale according to gross annual income (before taxes). Joint membership in both the Association and the Société may be attained by paying an additional five dollars. For individuals residing outside of Canada, a subscription to the *Journal/Revue* does not include membership privileges. Members may wish to contribute voluntarily to the International Political Science Association.

La cotisation à l'Association canadienne de Science politique / Canadian Political Science Association ou à la Société québécoise de science politique comprend un abonnement à la *Revue canadienne de science politique* / *Canadian Journal of Political Science*. Le montant de la cotisation est établie en fonction du revenu annuel brut (avant l'impôt). Pour être membre de l'ACSP et de la SQSP, il faudra ajouter cinq dollars à la cotisation de l'une des deux organisations. Pour les personnes n'habitant pas au Canada, un abonnement à la *Revue/Journal* n'entraîne pas l'adhésion à l'ACSP. Les membres peuvent contribuer volontairement à l'Association internationale de Science politique.

The choice of/Choix des Associations/Associations	Your gross annual income/Votre revenu annuel brut				
	Up to/A \$4,999	\$5,000- \$9,999	\$10,000- \$14,999	\$15,000- \$19,999	\$20,000 & over/& plus
CPSA only/seulement	\$15	\$20	\$25	\$30	\$35
SQSP seulement/only	\$15	\$20	\$25	\$30	\$35
Joint/conjoint CPSA/SQSP	\$20	\$25	\$30	\$35	\$40
Special Foreign Subscription <i>CJPS/RCSP</i> : For individuals residing outside of Canada. Does not include membership privileges—\$15.00					
Abonnement spécial <i>RCSP/CJPS</i> : Pour les personnes n'habitant pas le Canada—un abonnement à la <i>Revue</i> n'entraîne pas l'adhésion à l'ACSP ou à la SCSP—\$15.00					
Institutional subscription—\$35.00					
Abonnement institutionnel—\$35.00					

For information, please write: /

Pour des renseignements, veuillez vous adresser à :

The Canadian Journal of Political Science /
La Revue canadienne de science politique
Wilfrid Laurier University Press
Wilfrid Laurier University
Waterloo, Ontario N2L 3C5